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Abstract (en)
[origin: WO8806533A1] The invention makes possible the automatic separation of wire binding sections (3) of any desired length and shape. A
strand of wire (2) is fed from a supply roll (1) into a sliding device (4) behind which a cutting device (6) is arranged. The length of the wire binding
section (3) is measured by a sensor (19) which then triggers the cutting process through a processor (21). A second sensor (20) records the removal
of the separated wire binding section (3).

Abstract (fr)
Le dispositif permet le découpage automatique de segments de fil pour lier (3), de longueur et de forme quelconque. Dans ce but, on déroule un
fil (2) d'une bobine d'alimentation (1) et on I'envoie dans un dispositif de déplacement (4), en aval duquel est placé un dispositif de découpage (6).
On mesure la longueur du segment de fil (3) au moyen d'un détecteur (19) et on déclenche le découpage a l'aide d'un processeur (21). Un autre
détecteur (20) constate I'évacuation du segment découpé (3).
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